

親愛的 牧長及弟兄姐妹們：

新春平安！很感謝神使用您們的關心和代禱，讓英瑟和百基拉華人宣教的事奉能在感恩路徑中，與您們同迎接新年。過去的一年很感謝您們所有的關心代禱、奉獻支持百基拉宣教工作，使我們得以去更多的地方傳揚基督的福音，幫助人屬靈的需要。感謝神，藉著您們如此的恩待我。



回顧感恩

1. 聖降節校園佈道：去年 12 月間與兩所教會(山頂浸禮會、房角石浸信會)的弟兄姐妹，分別進入了十四所公立學校及三所兒童的機構傳揚耶穌降世救贖的好消息，蒙神帶領賜福共約 4700 位學生及 280 位老師參與聽聞福音。很感謝神，師生們都能清楚的聽到救恩信息。
2. 憑信心仰望神供應的服事生活：很有價值！看見自己的不足、主大能的帶領及供應；服事路徑中，主親自做工。
3. 英瑟的母親健康回穩進步：感謝神，賜給她很好的受醫療環境及醫護人員。目前每週二、六兩次固定到醫院洗腎。在家時間也有固定的作息、讀經生活和復健運動。

在母教會的服事

去年 10 月開始，英瑟被中止了在母教會(自由浸禮會)兒童主日學等服事。今年除了部分聚會時間需協助司琴，在母教會暫時就沒有其他服事責任了。這項大改變讓我更多安靜禱告，尋求神的心意。

安靜中等候神、預備中遇見神

過去的三個多月，但神幫助我學習忍耐等候、更多倚靠神，不斷讀經……，神把『更多分享聖經給婦女和兒童』的負擔放在我的心中，這段時間神更新我心意、也幫助我預備可以分享教導的聖經課程，期待神使用引領我往更大的禾場服事祂！(希伯來書 10:35-39)

代禱事項

1. 我們的董事-柯凱恩牧師及師母目前仍在美國述職，到 8 月前都有很忙碌責任去不同教會報告、講道和見證，求神賜福幫助他們。
2. 聖經課程的教導分享能觸及更多的婦女及兒童。
3. “小提摩太兒童營”的籌備求神引領。
4. 母親在健康中，能渴慕有教會的團契生活。



願上帝賜福您 2010 蒙恩得力！廣傳福音！

羅英瑟姐妹

於百基拉宣教中心 2010.01.14

Dear Pastor and Church prayer friends,

Greetings and Happy New Year! Thank the Lord for blessing Pricilla Ministry in the past year and to meet year 2010 through your encouragement and a lot of support.

I appreciate your prayers and any other help very much for me and our ministry so we could spread out the gospel to more places.



Praise the Lord

1. God blessed the Christmas evangelism in schools. In the past year in December, coworkers from two churches (Mountaintop Baptist Church and Cornerstone Baptist Church) were joined to go to fourteen public schools and three other children's facilities to spread out the gospel of Jesus Christ. Thank the Lord for giving the opportunity for approximately 4700 students and 280 teachers to hear the gospel clearly.
2. Have faith in the Lord and trust God for providing our ministry in living needs. The valuable experience is to see the inadequacy in myself and the Lord's power in guidance and support. God has accomplished all works during the path of services.
3. Emily's mother is recovering steadily and improving although she has to do hemodialysis twice a week. She has regular exercise and Bible reading. Thank the Lord for giving her a good medical environment and the best medical crew.

Responsibility at my Home Church

Since last year October, through the consideration my home church (Freedom Baptist Church),

the Sunday School service has been stopped for the moment. I have no other responsibility except playing piano when needed. This major change has made me to pray more and seek for God's will.

Waiting for God in silence, meeting God in preparation

In the past three months, because of more reading in God's word, He helped me to learn to be patient and let Him to lead the way. My thought has been changed by God. He has put a burden in my heart that it is important for more ladies and children to learn from Bible what God's Word is. I thank the Lord that some courses for ladies and children in studying God's word have been prepared through His help. It is hoped that God will use me and lead me to serve Him in a wider field as it is in my prayer.

Prayer requests

1. Pray for Pastor and Mrs. Keith Cullers for their furlough trip back in America. There are a lot of responsibilities, preaching and teaching about their mission in different places until August this year.
2. Please pray for God's guidance to give more opportunities to help more ladies and children.
3. Please pray for the preparation and the guiding of God in "Young Timothy Growth Camp".
4. Please pray for my mother to have a desire heart in going to church and be with other Christians when she is feeling better.

Thank you again for your prayers. God bless you in 2010

In Christ,

Emily Luo

